
-#% Ministerie van Volksgezondheid, N
§

Welzijn en Sport Zorguerzekeraars

Verslag PO VWS-ZN van woensdag 9 september 2020

Locatie: Webex

Namens ZN: en

Namens VWS: (eerste half uur), ,IEEE-

1. Opening
- gaat vanuit VWS de voorbereiding van het overleg overnemen. Zij is

vanaf nu voor de vaste contactpersoon voor ZN.

- Vanwege een overleg met de minister zal het overleg eerder verlaten.

De overige onderwerpen worden met besproken.

2. Verslag PO [EEFIE-ZN 9 juli 2020 (bijlage 1)

3. Mededelingen & actualiteiten

Vooruitblik Prinsjesdag:

ZN is benieuwd wat de boodschap wordt van VWS op het punt van de premie. De kern van de

boodschap is dat het geen heel ander jaar is dan normaal qua premieontwikkeling, ondanks

corona. De impact van corona op de premie lijkt minimaal. De extra coronakosten en uitval

reguliere zorg strepen tegen elkaar weg. Het vaststellen van de premie is aan de

zorgverzekeraars zelf.

Vooruitblik gesprek drie VWS-bewindspersonen en ZN 10 sept

Het overleg is telefonisch voor besproken. Bewindspersonen kijken uit naar dit gesprek.

geeft aan dat het goed is als zorgverzekeraars met beelden komen hoe te sturen

in de samenwerken en vormgeven JZOJP. [JEEEgeeft aan dat voor ZN de vraag ‘Wie

heeft het stuur in handen?’ een minder relevante vraag is, dit is een delicaat evenwicht tussen

de verschillende partijen. Belangrijker is waar we naar toe sturen "Wat is de koers?” Die koers

moet VWS wel mede bepalen.

1C-opschaling
Hoe kijkt ZN op dit moment naar proces rondom IC-opschaling?EEE eft aandater

3 zaken spelen:
- ZN kan zich vinden in het opschalingsplan zelf.

- De partijen die het moeten uitvoeren, de ziekenhuizen, willen weten hoe het zit met de

financiering van de IC-opschaling. Zorgverzekeraars hebben in ZN verband een plan

opgesteld hoe ze met de opschaling van het aantal IC-bedden omgaan in de

inkoopafspraken van 2021. ZN heeft dit plan ook bij VWS voorgelegd. ZN verwacht eind

deze week een reactie van VWS.

-  Financiering van de beschikbaarheid door VWS. Vanuit het perspectief van ZN is hier nog

veel onduidelijk. VWS werkt dit verder uit. Dat wacht ZN nu af.

- De vraag van ZN is hoe deze 3 onderdelen in elkaar passen?

Stand van zaken wetsvoorstel niet-gecontracteerde zorg

De minister heeft aangegeven dat hij zonder steun van de zorgverzekeraars het wetsvoorstel

niet zal indienen bij de Kamer, mede omdat de steun van de coalitie ook niet zeker is. Op dit

moment wordt verkend op welke wijze de minister nu om zal gaan met het wetsvoorstel en hoe

dit aan de TK en andere partijen wordt gecommuniceerd. We willen dit voor de

begrotingsbehandeling melden aan de TK. ZN maakt zich wel zorgen dat het nu niet indienen

van het wetsvoorstel ervoor kan zorgen dat er minder druk is bij aanbieders op contractering.
5.1.2e geeft wel aan dat we dit boven de markt kunnen laten hangen als sluitstuk als de
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niet-gecontracteerde zorg oploopt. Dit worden verder besproken in het bestuurlijk overleg. ZN

geeft aan dat je zou kunnen kijken naar aanbod het van restitutiepolissen en de verstrekking en

vergoedingen in 2021.

Terugblik gesprek voorzitters ZN en Koninklijk Nederlands Genootschap voor Fysiotherapie,

KNGF (informerend vanuit ZN)

Er is overleg geweest tussen de voorzitters. Volgende week een nieuw overleg waar de

werkagenda wordt besproken. ZN geeft aan dat ze de uitkomst (of werkagenda wordt

vastgesteld) nog niet kunnen voorspellen.

Voorbereiding eventuele tweede coronagolf /COVID-readiness

Binnen VWS wordt nagedacht over de gevolgen van een eventuele 2de golf. Wat kunnen wij
leren van de 1ste golf en wat moet er verbeterd worden om de eventuele 2de golf nog beter op

te vangen? vraagt of ZN hier ook over heeft nagedacht. geeft aan dat

daar binnen ZN ook over na wordt gedacht. De insteek is om bij een 2° golf het meer lokaal

aan te vliegen. Ook heeft ZN op papier gezet hoe ze met een regionale coronagolf omgaan bij
de inkoop 2021 voor de MSZ. Bij de ELV cohorten ligt er een financieringsvraag (o.a. ex-ante of

ex-post bekostigen), daar spreekt ZN de komende twee weken over. Verder komt er mogelijk
voor 2021 nog een regeling voor de wijkverpleging. ZN heeft VWS een brief geschreven over

dat zorgmedewerkers (speelt met name in ouderenzorg) te lang moeten wachten op COVID-

test en uitslag en dit ervoor zorg dat mensen langere tijd niet aan het werk kunnen en er

personeelstekorten zijn.

vraagt ZN hoe de uitvoering van de continuiteitsbijdragenregeling verloopt. De

uitvoering verloopt overwegend goed. Er zijn een aantal ziekenhuizen waar overeenstemming

nog niet helemaal rond is, die worden nu in kaart gebracht. ZN heeft vooral zorgen over de

hoeveelheid tijd dat het kost om de continuiteitsbijdrage uit te voeren, het is geen

standaardproces en het gaat om het nauwkeurig per aanbieder uitrekenen en een grote
hoeveelheid aanbieders.

Nieuwe bekostiging GGZ

VWS en ZN kijken beide positief terug op het bestuurlijk overleg risicoverevening. ZN vond het

een constructief overleg en waarderen het dankwoord van de minister. Hoewel de uitkomst niet

de voorkeursoptie is van zorgverzekeraars, is het een uitkomst waar we mee uit de voeten

kunnen.

ZN wil nog wel benadrukken dat bij het BO bekostiging GGZ besloten is over de invoering van

de nieuwe bekostiging ggz per 2022 onder 2 randvoorwaarden: risicoverevening en

zorgvraagzwaartetypering. De voorwaarde rondom de risicoverevening is in het BO

risicoverevening op terug gekomen. Het behoud van de zorgvraagzwaartetypering is een

belangrijke randvoorwaarde voor zorgverzekeraars, anders kan een zorgverzekeraar ook niet

toetsen op gepast gebruik. GGZ partijen willen een alternatief. ZN wil nog een keer

benadrukken dat mocht het alternatief niet lukken zij niet akkoord gaan met nieuwe

bekostiging GGZ zonder zorgvraagzwaartetypering. ZN vraagt hierop commitment bij VWS, het

is een belangrijk punt.
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VWS zal in de contourennota ook ingaan op de regiobeelden JZOJP, wat zijn de

geinventariseerde knelpunten en mogelijke oplossingen. ZN geeft aan dat ze van mening zijn
dat de rapportage van [JEEZover de regiobeelden een vorm is van centrale monitoring en

sturing. Terwijl afgesproken is dat er geen centrale monitoring en sturing zou plaatsvinden bij
JZOJP. ZN stelt voor om een apart inhoudelijk gesprek te voeren met VWS over de

regiobeelden (actiepunt: VWS nodigt ZN hiervoor uit). Dit hoeft niet op niveau van

bewindspersonen en kan ook op niveau van medewerkers, maar na gesprek wel aan de orde

laten komen in gesprek DGCZ/directie ZN (actiepunt voor volgend PO ZN). Voorkomen moet

worden dat we met dialoogsessies over regiobeelden op apart spoort terecht komen, terwijl er

al veel onderling overleg is. Daar moet bij voorkeur bij worden aangesloten.
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7. Rondvraag
- De PO's VWS-2ZN tot 1 januari worden in eerste instantie nog via webex gedaan. Circa 2

weken voor overleg kijken of ZN rond gepland PO aanwezig is op VWS en of het overleg

gepland kan worden voorafgaand of aansluitend aan een ander overleg waar ZN fysiek

aanwezig is. Zoniet, dan door laten gaan via Webex.


